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                       Kołobrzeg, dnia 7 października 2020 r. 

BRM.0002.28.2020.K 

Protokół Nr 28/2020 

 

z XXVIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 7 października 2020 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała Nr 

XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 374 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu 

podpisanym przez Wiceprzewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji  

w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej 

Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii 

Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko 

komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wniesienia aportu na podwyższenie kapitału zakładowego do 

Kołobrzeskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością, 

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r., 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2020 – 2030, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

5) w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg, 

6) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie 

odbioru odpadów komunalnych oraz za usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 

7) w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego, 
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8) w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 obręb 17 oraz działki  

numer 205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu, 

9) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 3/4  

obręb 13, położonej przy ul. Okopowej w Kołobrzegu, 

10) w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2021 r. części działki  

o numerze 66/3 obręb 4 położonej przy ulicy Rodziewiczówny w Kołobrzegu, 

11) w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na 

okres 9 lat części działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obręb 8  

o łącznej powierzchni 49.484 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele, 

12) w sprawie zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości 

należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada 

w roku 2021. 

4. Informacja Prezydenta Miasta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg w I półroczu 2020 r., o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  

i informacja o przebiegu wykonania planów finansowych miejskich instytucji kultury. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXVIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbyły się w trybie 
zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 27/2020 z XXVII sesji, która odbyła się w dniu 9 września 2020 r. był wyłożony 

do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do 

ww. protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący Rady powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczyło 21 radnych Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni uczestniczący w zdalnych obradach: 
1. BARWINEK Kamil 

2. BEJNAROWICZ Maciej 

3. BIEŃKOWSKI Bartosz 

4. BŁASZCZYK Bogdan 

5. BRĄCZYK Renata 
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6. DĄBKOWSKI Artur 

7. GROTTO Małgorzata 

8. HOK Adam 

9. KALINOWSKI Jacek 

10.KIEŁKOWSKI Przemysław 

11. LEWANDOWSKI Piotr 

12. PARUS Wiesław 

13. PLEWKO Krzysztof 

14. RZEPKA Piotr 

15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 

16. TRAFAS Agnieszka 

17. WILK Danuta 

18. WOŹNIAK Jacek 

19. ZAWADZKI Dariusz 

20. Izabela Zielińska 

21. ZIĘBA Łukasz 

Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXVIII sesji.   
 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad porządkiem obrad, w której głos zabierali: 
Pani Prezydent Miasta zgłosiła na piśmie dwa wnioski formalne o zmianę porządku obrad.  
Pierwszy wniosek dot. wycofania z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3  
podpunkt 8 w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 obręb 17 oraz działki  
numer 205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu. 
 
Drugi wniosek dot. wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg na przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące 
ochronie powietrza. 
 
Pan radny Piotr Rzepka zgłosił wniosek formalny o  zmianę porządku obrad – wycofanie  
z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 11 w sprawie w sprawie 
oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części działek  
o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obręb 8 o łącznej powierzchni 49.484 ha, 
położonych w Kołobrzegu – Podczele. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 
porządkiem obrad. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad zgłoszonym przez Panią Prezydent Miasta - wycofanie z porządku obrad projektu 
uchwały ujętego w punkcie 3  podpunkt 8 w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 obręb 
17 oraz działki numer 205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Plewko 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Renata Brączyk, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
W związku z tym, że wniosek uzyskał wymaganą bezwzględną większość ustawowego 
składu Rady, Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie projektu 
uchwały ujętego w punkcie 3  podpunkt 8 w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 
obręb 17 oraz działki numer 205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba  
w Kołobrzegu. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią Prezydent Miasta - 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 
przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie 
powietrza: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Plewko 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Karolina Szarłata – Woźniak 
 
W związku z tym, że wniosek uzyskał wymaganą bezwzględną większość ustawowego 
składu Rady, Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 
przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie 
powietrza. Przewodniczący zaproponował ujęcie tego projektu uchwały jako punkt 2a, 
ponieważ w dniu odbywania sesji o godz. 10:40 w tej sprawie jest posiedzenie 
Kolegium RIO.  Radni nie wnieśli sprzeciwu do tej propozycji. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalny m zgłoszonym przez pana radnego Piotra Rzepkę – 
wycofanie z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 11 w sprawie  
w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części 
działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obręb 8 o łącznej powierzchni 49.484 ha, 
położonych w Kołobrzegu – Podczele: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (6)  Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek 
Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 
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PRZECIW (10) 
Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Kamil Barwinek, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Karolina Szarłata – Woźniak 
 
W związku z tym, że wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględnej większości głosów 
ustawowego składu Rady, Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a 
ustawy o samorządzie gminnym nie dokonała zmiany porządku obrad i projekt 
uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na 
okres 9 lat części działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obręb 8 o łącznej 
powierzchni 49.484 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele pozostaje w dalszym 
procedowaniu. 
 
Porządek obrad po zmianach przyjętych przez Radę Miasta  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

    2a.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 
             dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia 
             inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie powietrza: 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wniesienia aportu na podwyższenie kapitału zakładowego do 

Kołobrzeskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością, 

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r., 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2020 – 2030, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

5) w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg, 

6) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie 

odbioru odpadów komunalnych oraz za usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 

7) w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego, 

8) w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 obręb 17 oraz działki  

numer 205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu – 

wycofano z porządku obrad. 

9) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 3/4  

obręb 13, położonej przy ul. Okopowej w Kołobrzegu, 

10) w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2021 r. części działki  

o numerze 66/3 obręb 4 położonej przy ulicy Rodziewiczówny w Kołobrzegu, 
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11) w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na 

okres 9 lat części działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obręb 8  

o łącznej powierzchni 49.484 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele, 

12) w sprawie zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości 

należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada 

w roku 2021. 

4. Informacja Prezydenta Miasta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg w I półroczu 2020 r., o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  

i informacja o przebiegu wykonania planów finansowych miejskich instytucji kultury. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie  

z wykonania uchwał oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  

z informacją zostało złożone również w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu.  

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która udzieliła wyjaśnień dot. 
szczepionek przeciwko grypie 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Punkt 2a. – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia 
inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie powietrza. 
 
Zgodnie z wolą Rady, w tym punkcie Rada zajęła się procedowaniem projektu uchwały w 
sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 
przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie 
powietrza. 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 
Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  
 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały i będzie za nim głosował.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
tym projektem uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu popierają projekt uchwały  
i przychylają się do wniosku Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Jacek Woźniak 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 
przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie 
powietrza: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Bartosz Bieńkowski, Karolina Szarłata – Woźniak 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVIII/401/20 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych  
z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie 
wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie powietrza. 
 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie wniesienia aportu na podwyższenie 

kapitału zakładowego do Kołobrzeskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub wyraził pozytywne 
stanowisko do projektu uchwały i będzie za nim głosował.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. Pan radny powiedział, że to jest jeden z elementów rozwoju miasta. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu poprą projekt uchwały, 
ponieważ po jej podjęciu przez Radę ona pozwoli KTBS rozpocząć inwestycję. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan Robert Cieciora – Prezes zarządu Spółki KTBS 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan Robert Cieciora – Prezes Zarządu Spółki KTBS 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem). 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem w sprawie wniesienia aportu na 
podwyższenie kapitału zakładowego do Kołobrzeskiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością: 
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W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Dąbkowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVIII/402/20 
w sprawie wniesienia aportu na podwyższenie kapitału zakładowego do 
Kołobrzeskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 
 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera wszystkie 
zaproponowane przez Panią Prezydent Miasta zmiany w dochodach i wydatkach.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub bardzo wnikliwie się 
przyjrzał wszystkim zmianom. W tych zaproponowanych zmianach są takie, które 
Klub popiera i są również takie, których Klub nie popiera.  

3.  Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Członkowie Klubu poprą projekt 
uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 
Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani Ewa Kisiel – radca prawny Urzędu Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Kisiel – radca prawny Urzędu Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Ewa Kisiel – radca prawny Urzędu Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Ewa Kisiel – radca prawny 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pani Ewa Kisiel – radca prawny Urzędu Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVIII/403/20 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2020 r. 
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Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2030 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub akceptuje zmiany 
zaproponowane przez Panią Prezydent Miasta w WPF na lata 2020 – 2030. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od 
głosu przy tym projekcie uchwały. 

3.  Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Członkowie Klubu poprą projekt 
uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2030: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVIII/404/20 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2020 – 2030. 

 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie likwidacji 

jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia 

jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że zdaniem Członków Klubu 
jest to dobry kierunek zmian i będą głosowali za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu poprą projekt 
uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie likwidacji jednostki 

budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki 

budżetowej Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2) 

Kamil Barwinek, Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVIII/405/20 
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zmieniającą uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług 

Wspólnych w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja zgłosiła trzy poprawki do projektu 
uchwały: 
Poprawka pierwsza o treści: 
W §4 ust. 4 ostatnie zdanie otrzymuje brzmienie:  

„Wówczas nie stosuje się zapisu określonego w § 10 niniejszej uchwały”. 
 

 Poprawka druga o treści: 

 W § 14 ust. 2 wyrazy: „może zostać zobowiązany” zastąpić wyrazami: „jest  

            zobowiązany”. 

 

 Poprawka trzecia o treści: 

 „§16” staje się „§15”, „§17” staje się „§16”, „§18” staje się „§17”, „§19” staje się „§18”. 

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o jego przyjęcie wraz z zaproponowanymi poprawkami. 
 

2. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował 
jednolitego stanowiska do projektu uchwały i każdy z Członków będzie głosował 
indywidualnie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały wraz z zaproponowanymi przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą 
poprawkami. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu poprą projekt 
uchwały wraz z zaproponowanymi przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą 
poprawkami. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 
 Pan radny Wiesław Parus 
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 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowania nad poprawkami zgłoszonymi 
przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą: 
Poprawka pierwsza o treści: 

W §4 ust. 4 ostatnie zdanie otrzymuje brzmienie:  

„Wówczas nie stosuje się zapisu określonego w § 10 niniejszej uchwały”. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Wilk 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Małgorzata Grotto 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę pierwszą 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 
 

Poprawka druga o treści: 

W § 14 ust. 2 wyrazy: „może zostać zobowiązany” zastąpić wyrazami: „jest zobowiązany”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę drugą Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej. 
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Poprawka trzecia o treści: 

„§16” staje się „§15”, „§17” staje się „§16”, „§18” staje się „§17”, „§19” staje się „§18”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę trzecią Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg 

wraz z przyjętymi poprawkami: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVIII/406/20 w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 

przez Gminę Miasto Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za 

usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych oraz za usługi opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja zgłosiła poprawkę o treści: W § 1 ust. 1 
pkt 2 stawkę: „300,00 zł/m3” zastąpić stawką: „440,00 zł/m3”. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 
uchwały wraz z poprawką. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub akceptuje projekt 
uchwały i jest przeciwko poprawce zgłoszonej przez Komisję Budżetowo – 
Gospodarczą.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwał wraz z zaproponowaną poprawką.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan Jacek Kurzaj – Prezes Zarządu Spółki Miejski Zakład Zieleni, Dróg i Ochrony 

Środowiska 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez 
Komisję Budżetowo – Gospodarczą o treści: 
W § 1 ust. 1 pkt 2 stawkę: „300,00 zł/m3” zastąpić stawką: „440,00 zł/m3”. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus 
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BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w 

zakresie odbioru odpadów komunalnych oraz za usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVIII/407/20 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbioru 

odpadów komunalnych oraz za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych  

i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera 
projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVIII/408/20 

w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – Rada Miasta na wniosek Prezydent Miasta dokonała zmiany 

porządku obrad i na początku sesji wycofała z dalszego procedowania projekt uchwały  

w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 obręb 17 oraz działki numer 205/16 obręb 17 

położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działki numer 3/4 obręb 13, położonej przy ul. Okopowej w Kołobrzegu 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera 
projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i go poprze. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części 

działki numer 3/4 obręb 13, położonej przy ul. Okopowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Małgorzata Grotto 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVIII/409/20 

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 3/4 obręb 13, 

położonej przy ul. Okopowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 

31.12.2021 r. części działki o numerze 66/3 obręb 4 położonej przy ulicy 

Rodziewiczówny w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok- Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera projekt 
uchwały i będzie głosował za jego przyjęciem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że jest to uchwała porządkująca i Klub 
będzie głosował za jej przyjęciem.  

 

W dyskusji głos zabrał Pan radny Jacek Woźniak, który poinformował, że będzie głosował za 

tym projektem uchwały i Pan radny Krzysztof Plewko, który poruszył sprawę przedłużenia 

umowy na dzierżawę targowiska. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na okres do 31.12.2021 r. części działki o numerze 66/3 obręb 4 położonej przy 

ulicy Rodziewiczówny w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Małgorzata Grotto 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVIII/410/20 w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2021 r. części 

działki o numerze 66/3 obręb 4 położonej przy ulicy Rodziewiczówny w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 

4/227, 4/233 obręb 8 o łącznej powierzchni 49.484 ha, położonych w Kołobrzegu – 

Podczele 
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Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem i autopoprawką dot. zmiany zapisu tytułu i § 1 projektu uchwały oraz 

załącznika graficznego. Autopoprawka Prezydent Miasta w brzmieniu: 

„1. Tytuł „… w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 

9 lat części działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obr. 8 o łącznej powierzchni 

38,569 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele. 

2. „§ 1. Wyraża się zgodę na wydzierżawienie na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na 

okres 9 lat części działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obr. 8 o łącznej 

powierzchni 38,569 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele, szczegółowo oznaczonych na 

załączniku graficznym do niniejszej uchwały. 

3. Załącznik graficzny. 

Wprowadzona zmiana dotyczy wydzierżawienia na okres 9 lat dotychczas dzierżawionej 

nieruchomości bez zwiększania powierzchni.” 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja zgłosiła poprawkę o treści: W tytule oraz  
w § 1 projektu uchwały wyrazy „na okres 9 lat” zastąpić wyrazami: „do końca 2023 
roku”. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały wraz z proponowaną poprawką. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu: „Klub Kołobrzescy Razem nie wypracował 
jednolitego stanowiska, każdy z radnych zagłosuje indywidualnie.” 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wypracował swoje 
stanowisko w odniesieniu do tej uchwały. „Klub ma ciągle niezmienne stanowisko 
dotyczące tej sfery. Klub zwrócił uwagę, czego dowodem jest wniesiona przez 
Prezydent Miasta poprawka. „Uważamy, że Podczele jest miejscem, któremu należy 
się z prawdziwego zdarzenia koncepcja urbanistyczna zagospodarowania terenu  
z uwzględnieniem wydzielonych poszczególnych stref dotyczących mieszkalnictwa, 
uzdrowiska, stref rekreacji, wypoczynku, rozrywki. Od tego należałoby w ogóle 
zacząć, oczywiście poprzez plan przestrzennego zagospodarowania, który będzie 
odzwierciedleniem tejże koncepcji poprzez podział działek, które będą odpowiadać 
wypracowanemu planu zagospodarowania przestrzennego i oczywiście w ślad za 
tym będziemy mogli z naszego kapitału miejskiego wszystkich mieszkańców 
efektywnie korzystać, transparentnie, czytelnie, konkretnie nie wyróżniając żadnego 
przedsiębiorcy, dlatego że w tej sprawie, nie tylko w tej sprawie pojawiają się 
niepotrzebne wątpliwości. Tak należałoby traktować majątek naszego miasta. Tak 
niestety od wielu lat się nie dzieje, podrzucane jest, co kadencję kukułcze jajo 
kolejnej Radzie Miasta, kolejnemu Prezydentowi Miasta i co z tym fantem dalej 
robić? Drodzy Państwo tak, jak powiedziałem, nasze stanowisko jest niezmienne. 
Uważamy, że trzeba lepiej gospodarować majątkiem miejskim, trzeba po prostu 
myśleć o rozwoju miasta w sposób czytelny, transparentny i konkretny. W związku  
z powyższym, jako Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” musimy stanąć na straży 
pewnego porządku i pewnej wiarygodności. Mamy dwie propozycje. Pierwsza 
propozycja, być może nawet zbliżona do propozycji, którą wypracowała jedna  
z komisji – otóż skrócenia tej dzierżawy do końca tej kadencji a w między czasie 
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wypracować te kwestie, o których Państwu mówiłem. A druga propozycja, być może 
jest jeszcze bardziej wartościowa, wymagałaby bardzo sensownego opracowania 
prawnego, mogłaby dotyczyć przekazania w dzierżawę tych nieruchomości na 9 lat, 
ale z automatycznym wypowiedzeniem tej umowy, oczywiście rok wypowiedzenia 
można by uznać, w sytuacji zatwierdzenia planu zagospodarowania przestrzennego 
tak, aby z jednej strony nie tracić, a przede wszystkim być uczciwym w stosunku do 
inwestora, który już tam coś dla miasta zrobił, a po drugie być uczciwym w stosunku 
do wszystkich mieszkańców i do majątku, jakim dysponujemy, jako mieszkańcy. 
Czyli być uczciwym, jako radny Rady Miasta. Dlatego zaproponujemy poprawkę, 
mam nadzieję, że uzyskamy zwrotną informację od mecenasa, czy tego typu 
poprawka mogłaby zaistnieć w uchwale, czyli de facto podpisana umowa ulegałaby 
automatycznemu rozwiązaniu w sytuacji ogłoszenia planu zagospodarowania 
przestrzennego. Gdyby to nie było możliwe, albo nie będzie to uznane przez Radę 
Miasta, to jesteśmy gotowi poprzeć poprawkę, która mówi o ograniczeniu czasu 
trwania tej dzierżawy do roku 2023.” 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu: „Szanowni Państwo, mając na uwadze autopoprawkę, którą 
Pani Prezydent zgłosiła, rozmawiamy w tej chwili o terenie, który wcześniej był 
przeznaczony właśnie pod organizację festiwalu Sunrise. Wiemy dokładnie, jak  
w ostatnich dniach jest w mediach próba polaryzacji ludzi, którzy są za i przeciw 
festiwalowi. My się chcemy temu oprzeć, nie chodzi nam o to, czy jesteśmy za, czy 
przeciw. Festiwal Sunrise wnosi określoną wartość do tego miasta, istnieje 17 lat i są 
określeni zwolennicy tej imprezy i do tego nie mamy żadnych uwag. Nasze uwagi 
były skierowane do okresu trwania tej dzierżawy, jej formy udzielenia, czyli bez 
przetargowości, wartości, której tak naprawdę nie jesteśmy w stanie zweryfikować, 
mówię tutaj o wartości cenowej, która byłaby jakimś odzwierciedleniem i próbą 
znalezienia ile ten teren jest warty. Jest to bardzo atrakcyjna działka, bo jest 
położona blisko morza. Jeżeli tam ma być funkcja rozrywkowa, to możemy tego 
spróbować, taka też była konsultacja z mieszkańcami Podczela. Dwa lata temu, 
kiedy była podpisywana umowa właśnie na trzy edycje taka była motywacja – 
spróbujmy, zobaczmy, jak te imprezy tam się sprawdzą, czy są jakieś przeszkody, 
czy nie, czy ulica Kresowa będzie przeszkodą. Mieliśmy tutaj szereg wątpliwości, jak 
uda się tam organizować ten festiwal. COVID pokrzyżował te plany w sposób 
zdecydowany. Ja myślę, że dzisiaj nikt nie jest w stanie powiedzieć, czy 
przyszłoroczna edycja festiwalu się odbędzie. Epidemia nie zwalnia i tak naprawdę 
nikt nie wie, czy przyszły rok, to powrót koncertów, powrót imprez masowych będzie 
miał miejsce? I z uwagi na to wszystko, o czym mówię nasz klub wypracował 
stanowisko, bo chcemy wspierać tam działalność tego typu i przychylać się 
będziemy do tego projektu uchwały, ale okres, który chcielibyśmy zaproponować  
z uwagi na to, że w przyszłym roku nie wiadomo, czy festiwal będzie mógł się tam 
odbyć, chcielibyśmy nawet pójść o krok dalej niż to, co zgłosiłem na Komisji 
Budżetowej, czyli nie 2023 rok tylko 2024 rok. W związku z tym Pani Prezydent 
podpisała umowę do końca sierpnia 2021, my chcielibyśmy tym projektem uchwały 
przedłużyć to o kolejne 3 edycje, bo może tak się stać, że dopiero to będą te trzy 
edycje, nowe edycje po COVID i stąd taka jest nasza decyzja i poprawkę będziemy 
w toku dyskusji zgłaszali. Idealnym byłby do uchwały załącznik w postaci umowy, 
która by regulowała wzajemne zobowiązania stron. Tego może na dzisiaj brakowało, 
ale tutaj zdamy się na Panią Prezydent, która mamy nadzieję podpisze tą umowę  
w najlepszej wierze, jeżeli chodzi o interes miasta i w pewnym kompromisie  
z organizatorem. Reasumując,, nasz Klub poprze projekt uchwały z poprawką, aby 
ona obowiązywała do końca sierpnia 2024 roku.” 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
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 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Radca prawny 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Dzierżawca  
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Dzierżawca 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Krzysztof Plewko, który postawił wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad polegający na wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części 
działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obręb 8 o łącznej powierzchni 49.484 
ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele. 
 
Przewodniczący zarządził glosowanie nad tym wnioskiem. 
W glosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

 Wyniki głosowania 

 ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 Wyniki imienne: ZA (7) 

 Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, 

 Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 

 

 PRZECIW (11) 

 Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, 

 Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

 Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

 WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

 Kamil Barwinek, Adam Hok, Łukasz Zięba 
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 Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad nie uzyskał 

 wymaganej bezwzględnej większości głosów ustawowego składu Rady i projekt 

 uchwały pozostaje w dalszym procedowaniu. 

           Przewodniczący wznowił dyskusję, w której w dalszej części udział wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Radca prawny 

Po tym wystąpieniu Przewodniczący na wniosek Pana radnego Macieja Bejnarowicza 
ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 
 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i udzielił głosu osobom zapisanym na liście 
mówców: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Adam Hok, który zgłosił poprawkę w imieniu Klubu Radnych „Nowy 

Kołobrzeg” polegającą na zmianie zapisu w tytule oraz treści projektu uchwały 
zapis: „Na okres 9 lat” zastąpić: do 31.08.2024 r.” 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad autopoprawką 

Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata 
- Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Krzysztof Plewko 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 
Prezydent Miasta. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad poprawką Komisja Budżetowo – Gospodarcza 
zgłosiła poprawkę o treści: 
W tytule oraz w § 1 wyrazy: „na okres 9 lat” zastąpić wyrazami: „do końca 2023 roku”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (6) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (10) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie przyjęła poprawki 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Pana radnego Adama 

Hoka w imieniu Klubu Radnych Nowy Kołobrzeg, polegającą na zmianie zapisu w tytule oraz 

treści projektu uchwały zapis: „na okres 9 lat” zastąpić: do 31.08.2024 r.” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę zgłoszoną 

przez Pana radnego Adama Hoka w imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg”. 

 

Po tych głosowaniach, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy do 31.08. 2024 r. 

części działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obręb 8 o łącznej powierzchni  

38,569 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr 

Rzepka, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 
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PRZECIW (5) 

Bogdan Błaszczyk, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVIII/411/20 w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy do 31.08.2024 r. części działek o numerach: 1, 4/37, 4/38, 4/227, 4/233 obręb 

8 o łącznej powierzchni 38,569 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele. 

 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie zawierania umów najmu i umów 

dzierżawy nieruchomości należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin 

wygaśnięcia przypada w roku 2021 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu poprą projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zawierania umów najmu i umów dzierżawy 

nieruchomości należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia 

przypada w roku 2021: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Parus, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Stwierdzam, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ 

NR XXVIII/412/20 w sprawie zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości 

należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada w roku 

2021.  

 

Punkt 4 - Informacja Prezydenta Miasta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg w I półroczu 2020 r., o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  

i informacja o przebiegu wykonania planów finansowych miejskich instytucji kultury. 

 

W imieniu Prezydent Miasta informację przedstawiła Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik 

Miasta. 

 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie pozytywnie zaopiniował 

informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za pierwsze półrocze 

2020 r. Uchwała Nr LV.261.Z.2020 z dnia 9 września 2020 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 5 porządku 

obrad. 

 

Punkt 5 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie zostało również przedłożone w formie pisemnej i stanowi załącznik do 

protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 6 porządku 

obrad. 

 

Punkt 6 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył trzy interpelacje: 

1) w sprawie naprawy siatki ogrodzeniowej 

2) w sprawie naprawy ścieżki rowerowej 

3) w sprawie naprawy domofonu na ul. Koszalińskiej 62-66. 

 

Pan radny Łukasz Zięba złożył interpelację w sprawie naprawy chodnika oraz zapytanie  

w sprawie dzierżawcy miejskiego targowiska. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie prawnika Urzędu Miasta 
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Pan radny Krzysztof Plewko złożył trzy interpelacje: 

1) w sprawie odbioru prac wykonanych przy al. Świętego Jana Pawła I 

2) w sprawie zagospodarowania brzegów Parsęty 

3) w sprawie odpadów zgromadzonych na lotnisku w Podczelu 

 

Pani radna Renata Brączyk złożyła trzy zapytania: 

1) w sprawie budowy miejskiego targowiska 

2) w sprawie nawierzchni przy ul. Witosa 

30 w sprawie kursów linii autobusowej nr 6. 

 

Pan radny Piotr Rzepka przekazał cztery tematy dotyczące ulicy Dubois. 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz zapytał o plan zmian organizacji ruchu, o posiedzenie Rady 

Gospodarczej oraz o wizualizację zagospodarowania brzegów Parsęty. 

Na zapytania odpowiedzi na sesji udzieliła Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta 

Miasta ds. gospodarczych. 

 

Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu pismem z dnia 4 września 2020 r. 
przesłał do Rady Miasta informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 41 
osób, które wpłynęły do urzędu 5 czerwca 2020 r., złożonych Prezydentowi Miasta 
Kołobrzeg. 
 

 Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu pismem z dnia 18 września 2020 r. 
przesłał do Rady Miasta informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 
złożonych przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg i Przewodniczącego Rady Miasta 
Kołobrzeg Wojewodzie Zachodniopomorskiemu. Do pisma załączyłem Państwu 
Radnym moje pismo z dnia 28 września 2020 r. adresowane do Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Kołobrzegu, w którym wyjaśniłem, że swoje oświadczenie majątkowe 
według stanu na 31 grudnia 2019 r. w dwóch egzemplarzach wraz z dwoma kopiami 
zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT-36) za rok 
poprzedni i jego korektą przesłałem Wojewodzie Zachodniopomorskiemu pismem  
z dnia 11 maja 2020 r., kopię pisma również państwu załączyłem. 
 

 Zgodnie z art. 24h ust.6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  
w czerwcu 2020 r. dokonałem analizy oświadczeń majątkowych. Do złożenia 
oświadczenia majątkowego wg stanu na dzień 31 grudnia 2019 r. wraz z kopią 
swojego zeznania wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok 
poprzedni i jego korektą zobowiązanych było 20 radnych. Wszyscy Radni 
oświadczenia majątkowe złożyli w terminie do 31 maja 2020 r. W wyniku analizy 
oświadczeń majątkowych stwierdziłem następujące nieprawidłowości: 
a) w części A nie oznaczono, czy majątek jest odrębny, czy stanowi małżeńską 

      wspólnotę majątkową, 

b) nie we wszystkich rubrykach były podane adnotacje „nie dotyczy”. 

 Wojewoda Zachodniopomorski pismem z dnia 01 października 2020 r. przesłał do 
Rady Miasta informację o złożonych oświadczeniach przez Panią Prezydent Miasta 
Kołobrzeg i Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. Wojewoda poinformował, że 
oświadczenia majątkowe zostały wypełnione w sposób prawidłowy, z zachowaniem 
formuły „nie dotyczy” przewidzianej we wskazówkach zawartych we wzorze 
oświadczenia, opatrzonych zwrotem „uwaga”. 
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 Prezydent Miasta pismami z dnia 14, 18 i 24 września 2020 r. przekazała notatki ze 
spotkań warsztatowych dotyczących Strategii Smart City miasta Kołobrzeg, jakie się 
odbyły w dniach 10 wrzesnia, 17 wrzesnia i 24 września 2020 r. 

 Prezes Zarządu Spółki Miejski Zakład Zieleni, Dróg i Ochrony Środowiska  
w Kołobrzegu zaprasza Państwa Radnych na spotkanie w sprawie zamówień  
in – house w gospodarce odpadami, które odbędzie się w dniu 20 października 2020 
r. (wtorek) o godzinie 12:00 w trybie on-line, za pomocą komunikatora internetowego 
Zoom. Link do połączenia zostanie Państwu przesłany mailem. 
 

  W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 16 września 
2020 r. zostały ogłoszone: 
1) poz. 4055 - UCHWAŁA NR XXVII/377/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  
9 września 2020 r. w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa. Uchwała 
weszła w życie 1 października 2020 r. poz. 4055. 
 
2) poz. 4057 - UCHWAŁA NR XXVII/381/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  
9 września 2020 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł 
ogrzewania służące ochronie powietrza. Uchwała weszła w życie 1 października 
2020 r. Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pismem z dna 25 września 
2020 r. powiadomiła, że na posiedzeniu w dniu 23 września  
2020 r. wstępnie zbadała tą uchwałę i w ocenie Kolegium RIO uchwała budzi 
wątpliwości dotyczące zgodności jej postanowień z prawem, w szczególności   
z przepisami art. 403 ust.5 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony 
środowiska oraz art. 252 ust.1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych. Sprawa dotyczyła zapisów zawartych w załączniku do uchwały § 12.  
Rada Miasta na dzisiejszej sesji dokonała zmiany tej uchwały. 
 
3) poz. 4058 - UCHWAŁA NR XXVII/383/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  
9 września 2020 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów 
zawierających azbest pochodzących z budynków mieszkalnych i gospodarczych 
zlokalizowanych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. Uchwała weszła w życie  
1 października 2020 r. 
 
4) poz. 4060 - UCHWAŁA NR XXVII/384/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  
9 września 2020 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. Uchwała wejdzie w życie z dniem  
1 stycznia 2021 r. 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 29 września 
2020 r. zostały ogłoszone: 
 

 1) poz. 4230 – UCHWAŁA NR XXVII/385/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                  9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę nr IX/108/19 Rady Miasta Kołobrzeg  

                  z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

                  podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia 

                  granic ich obwodów od 1 września 2019 r. Uchwała wejdzie w życie  

                 14 października 2020 r. 

 2) poz. 4231 - Uchwala Nr XXVII/386/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 

                2020 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
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                pobyt w mieszkaniu chronionym prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy 

                Społecznej w Kołobrzegu. Uchwała wejdzie w życie 14 października 2020 r. 

 3) poz. 4232 – UCHWAŁA NR XXVII/387/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                  9 września 2020 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

                  odpłatności za pobyt w Schronisku dla Osób Bezdomnych prowadzonym przez 

                  Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu. Uchwała wejdzie w życie  

                  14 października 2020 r. 

 4) poz. 4335 – UCHWAŁA NR XXVII/388/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                  9 września 2020 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

                  i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

                  szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 

                  trybu ich pobierania. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 października 2020 r. 

 5) poz. 4236 – UCHWAŁA NR XXVII/389/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                  9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla  

                  Nr 1 „Solne Zdroje”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. Uchwała wejdzie 

                  w życie 14 października 2020 r. 

 6) poz. 4237 – UCHWAŁA NR XXVII/390/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                  9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla  

                  Nr 2 „Śródmiejskie”-  jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. Uchwała wejdzie 

                  w życie 14 października 2020 r. 

 7) poz. 4238 – UCHWAŁA NR XXVII/391/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                  9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla  

                  Nr 3 „Zamoście”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. Uchwała wejdzie  

                  w życie 14 października 2020 r. 

 8) poz. 4239 – UCHWAŁA NR XXVII/392/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                  9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla  

                  Nr 4 „Radzikowo”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. Uchwała wejdzie  

                  w życie 14 października 2020 r. 

 9) poz. 4240 – UCHWAŁA NR XXVII/393/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                 9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla  

                 Nr 5 „Lęborskie”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. Uchwała wejdzie  

                 w życie 14 października 2020 r. 

 10) poz.4241 – UCHWAŁA NR XXVII/394/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                   9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla 

                   Nr 6 „Zachodnie”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. Uchwała wejdzie  

                   w życie 14 października 2020 r. 

 11) poz. 4242 – UCHWAŁA NR XXVII/395/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                   9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla 

                   Nr 7 „Ogrody”-  jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. Uchwała wejdzie  

                   w życie 14 października 2020 r. 
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 12) poz. 4243 – UCHWAŁA NR XXVII/396/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                    9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla 

                    Nr 8 „Rzemieślnicze”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. Uchwała 

                   wejdzie w życie 14 października 2020 r. 

 13) poz.. 4244 – UCHWAŁA NR XXVII/397/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

                   9 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla 

                   Nr 9 „Podczele”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. Uchwała 

           wejdzie w życie 14 października 2020 r. 

 
W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący udzielił głosu Panu radnemu Maciejowi 
Bejnarowiczowi i Panu radnemu Jackowi Woźniakowi, którzy przekazali informacje dot. 
zapoznania się z dokumentacją w sprawie Stref Płatnego Parkowania. 
 
W tym punkcie głos również zabrała Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. 
gospodarczych 
 
Wystąpienia w tym punkcie porządku obrad zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Punkt 7 – zamknięcie sesji 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXVIII sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 15:30. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg -  Piotr Lewandowski    

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 


